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Címzett: Kövér László, az Országgyűlés elnöke
Benyújtó: Kocsis-Cake Olivio (Párbeszéd) 

Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Gulyás Gergely, Miniszterelnökséget vezető 
miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mi is a helyzet a Deseda kemping körül?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

Hiába  terveztették  meg  már  kétszer  is  a  H-BON Mérnöki  Irodával,  mégsem történik  semmi  a
kaposvári  Deseda  kemping  körül,  holott  2018-ban  az  önkormányzat  ennek  üzemeltetésére
szerződést  kötött  egy Mészáros  Lőrinchez  közel  álló  céggel.  A kemping melletti  tó  állapota  is
eközben egyre rosszabbá válik, erről mi sem árulkodik jobban, mint a nemrégiben megrendezett
triatlonverseny lefújt úszó száma, aminek hátterében a tó egészségre káros minősége áll – ennek
oka részben a tópartközeli nagyüzemű mezőgazdasági termelés, valamint az algásodás.

Az  látható  tehát,  hogy  keverednek  a  mezőgazdasági  és  a  különböző  idegenforgalmi  célok
(horgászat, vízi sportok, fürdőzés), a koncepciók helyett eredménytelen tervezésekbe ömlik a pénz.
Kérem, tájékoztasson, mit kívánnak tenni a projekt valódi megkezdése érdekében!     


